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ZAPYTANIE 

Kluczbork dn. 07.12.2020 r. 

Pan Jarosław Kielar 

Z uwagi na liczne pytania mieszkańców Kluczborka dotyczące umieszczenia 
baneru o treści „Kluczbork miasto kobiet", który zajmował powierzchnię gminną nad ul. 
Krakowską przy wejściu od Rynku w terminie od 26 października do końca listopada b.r., czyli 
ponad 30 dni, a obecnie znajduje się w centrum ul. Krakowskiej, prosimy o udzielenie 
odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Dlaczego do MZOK przez ponad 30 dni nie wpłynęła opłata za zajęcie pasa drogowego 
przez w/w baner umieszczony na granicy ul. Krakowskiej i Rynku tj. (1,50 zł za 1 m2 

za 1 dzień)?, (a co zostało ustalone z pracownikami MZOK). 

2. Czy Gmina w tej sprawie podjęła jakiekolwiek interwencje, w celu przestrzegania 
prawa i równego traktowania wszystkich mieszkańców, a jeżeli tak to jakie ? 

3. Jaka kwota powinna wpłynąć do MZOK za umieszczenie przez 35 dni w/w baneru? 

4. Jak ustaliliśmy w MZOK, nie została podpisana także umowa na umieszczenie w/w 
baneru w nowym miejscu na ul. Krakowskiej. W związku z powyższym prosimy o 
udzielenie informacji jakie zostaną podjęte działania w celu uregulowania tej sytuacji i 
doprowadzenia do zawarcia umowy i pobrania opłaty, lub doprowadzenia do 
ściągnięcia banneru. 

W imieniu Klubu Radnych oraz zainteresowanych mieszkańców proszę o udzielenie 
informacji, gdy zostaną uregulowane odpowiednie opłaty za umieszczenie w/w banerów, z 
podaniem kwot jakie zostały wpłacone zgodnie z obowiązującym cennikiem. 

( - ) Klub Radnych9Jnej Prawicy 


